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Protokoll fört vid styrelsemöte 2013-08-27

Plats: Mötet hölls hos Kicki Ericsson, Söravägen 9, 
kl. 19:30 – ca 20:45

Närvarande: Hans Ragert
Sarita Dale
Anette Blomgren
Kicki Ericsson
Gun-Britt Johnsson
Ola Martis
Inger Ståhlgren

§ 1 Mötets öppnande
Ordföranden Hans Ragert hälsade alla varmt välkomna till höstens första möte.

§ 2 Ekonomi och underhåll
Kassören, Kicki Ericsson, informerade om det ekonomiska läget. 
Då ett flertal fastighetsägare ännu inte betalat samfällighetsavgiften för maj 
månad, kommer Kicki att skicka ut påminnelser. Styrelsens ser allvarligt på 
detta men förhoppningen är att inte behöva lämna något ärende till Kronofogden 
för indrivning.

Beträffande sommarunderhållet konstaterade styrelsen att det har fungerat 
utmärkt. 

Hans meddelade att han fått in tre offerter för vinterunderhållet. 

§ 3 Inkomna ärenden
Inga skriftliga ärenden hade kommit in.

§ 4 Övriga frågor
Sarita Dale delgav styrelsen sina förslag till gatubelysning i området – ett 
uppdrag hon tidigare fått av styrelsen. Förslagen kommer att presenteras och 
beslutas om vid årsstämman.

Angående framfört önskemål om en boulebana i D-området beslutade styrelsen 
att hänskjuta ärendet till årsstämman, som får ta ställning i frågan.

Hans informerade om en garagestolpe i B-området, som blivit påkörd och 
skadad under sommaren. Ingen har anmält skadan till samfälligheten, vilket 
inneburit att föreningen fått bekosta reparationen.

Gun-Britt Johnson har tagit fram förslag till hur man kan skydda mot grävling 
och andra vilda djur, som tar sig in under husen. Styrelsen beslutade att 
förslagen läggs ut på hemsidan till hjälp för berörda fastighetsägare. 
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På förekommen anledning informerade Hans om att lådorna, som satts upp på 
några hus i samband med omläggningen till fibernät, kan ställa till problem om 
någon vill byta panel på sitt hus. I det aktuella fallet fick snickaren, efter kontakt 
med Teknikbyrån, montera ner lådan men Teknikbyrån måste sätta dit den igen 
för att inga fel ska uppstå i nätet. 

Parkeringsfrågan diskuterades. Det är trångt på våra parkeringar och ont om 
platser. Beslöts att vädja till alla bilägare att parkera inom markeringarna. 

Styrelsen beslutade att kontakta valberedningen och informera om att över 
hälften av styrelsens ledamöter kommer att avgå vid stämman. 

Gun-Britt och Anette påtalade problemet med att flera kör för fort in i och inom 
området. För att sänka farten beslutade styrelsen att det till våren ska sättas upp 
farthinder vid nedfarterna. 

Anette informerade om att gatubelysningen vid nedfarten till A- och B-
områdena är dålig. Lamporna är skymda av grenar, som behöver gallras ur. Ola 
Martis fick i uppdrag att anlita en firma för detta arbete.

Styrelsen beslutade att datum för höststädningen är lördagen den 19 oktober.

§ 5 Nästa möte
Beslöts att nästa styrelsemöte hålls tisdag 24 sep, kl. 19:30, på Söravägen 71.

§ 6 Mötet avslutas
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras:

Inger Ståhlgren Hans Ragert
Sekreterare Ordförande
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